
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 23.11.2015 

Číslo: 2027/2015/OF- 

Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
e-mail: Maria.Karafova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

z 12. rokovania Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 23.11.2015 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie rokovania 

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015 

3. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2016 - 2018 

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja        

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 

jazykovým školám a školským zariadeniam v znení VZN KSK č. 1/2014 a VZN KSK 

č. 9/2014 

6. Vyhodnotenie úspor tepelnej energie v objektoch škôl a školských zariadení                  

v pôsobnosti Košického samosprávneho kraja za rok 2014 

7. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na 

obdobie 2016 - 2022 

8. Priebežné vyhodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo Stratégie rozvoja 

cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji a aktualizácia 

Stratégie rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom 

kraji 

9. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2016 

10. Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na          

I. polrok 2016 

11. Rôzne 

12. Záver rokovania 

 

 

 

K bodu č. 1 
Vyjadrenie: 

Rokovanie komisie otvoril Ing. Jozef Burian –predseda komisie, privítal členov komisie a dal 

hlasovať o programe rokovania komisie. 



Komisia bola uznášaniaschopná. 

 

Hlasovanie č.1 

Prítomní: 15 

Za:   14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Pán poslanec Ing.Trnka ešte nebol prítomný a preto hlasoval až od bodu č 8  programu. 

 

 

 

K bodu č. 2 
Vyjadrenie:  

Materiál: Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015 uviedla Ing. 

Karafová – vedúca odboru financií 

 

Uznesenie č. 30: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č.2 

Prítomní: 15 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 3 
Vyjadrenie: 

Materiál: Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2016 – 2018 uviedla Ing. 

Karafová a zároveň odpovedala na otázky členov komisie. 

Pani Ing. Rušinová mala otázku k nárastu daňových príjmov, pán Rečka na financovanie  

cestnej infraštruktúry z predpokladaného úveru EIB. Pán hlavný kontrolór Ing Ľubomír 

Hudák uviedol, že rozpočtované príjmy na rok 2016 neobsahujú predpokladaný nárast 

 podielu z výnosu DPFO zo súčasných 29,2 % na 30 %, čo predstavuje pozitívny dopad na 

príjmy KSK. 

 

Uznesenie č. 31: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.3 

Prítomní: 15 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 4 
Vyjadrenie: 

Materiál: Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 



kraja   č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov uviedla Ing. 

Karafová – vedúca odboru financií. 

 

 

Uznesenie č. 32: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č.4 

Prítomní: 15 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 

Materiál: Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení VZN KSK č. 1/2014 a VZN KSK č. 9/2014 

prezentoval Ing. Kandráč –vedúci odboru školstva. 

 

Uznesenie č. 33: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.5 

Prítomní:15 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 

S materiálom Vyhodnotenie úspor tepelnej energie v objektoch škôl a školských zariadení                  

v pôsobnosti Košického samosprávneho kraja za rok 2014 oboznámil komisiu Ing. Kandráč 

Štefan – vedúci odboru školstva. Pani poslankyňa Ing. Rušinová odporučila, aby na rokovanie 

zastupiteľstva k tomuto bodu bol prizvaný zástupca firmy VEOLIA. 

 

Uznesenie č. 34: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č.6 

Prítomní:  15 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na obdobie 

2016 – 2022. S materiálom oboznámil  prítomných  Ing. Fülöp Imrich –vedúci odboru 

regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného prostredia. Členovia komisie p. Ing. 

Rušinová a p. Ing.  Bečárik upozornili, že z analytickej časti PHSR KSK 2016 – 2022 na str. 7 

vyplýva, že severozápad Košického kraja nie je podporený rozvojovou osou I. stupňa. Navrhli 

doplniť  uznesenie nasledovne: 

 

Doplniť do uvedeného textu PHSR začlenenie regiónu Spiša do rozvojovej osi I. stupňa 

vrátane diaľničného privádzača Spišská Nová Ves - Levoča.  

 

Hlasovanie č.7 - za doplnok 

Prítomní: 15 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 35: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.8- vrátane doplnku 

Prítomní: 15 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 8 
Vyjadrenie: 

Priebežné vyhodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo Stratégie rozvoja cyklistickej 

dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji a aktualizácia Stratégie rozvoja 

cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji. Materiál uviedla Ing 

Šebešová Adriana – vedúca referátu cestovného ruchu. Zároveň odpovedala na otázky členov 

komisie.  

 

Uznesenie č. 36: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať  a schváliť. 

 

Hlasovanie č.9 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Hlasovania sa zúčastnil už aj  pán  poslanec Ing.  Trnka. 

 

 

 

 



K bodu č. 9 

Vyjadrenie:  

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2016. 

 

Uznesenie č. 37: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať  a schváliť. 

 

Hlasovanie č.10 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K  bodu č. 10 
Vyjadrenie: 

Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na          I. polrok 

2016. 

 

Uznesenie č. 38: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať  a schváliť. 

 

Hlasovanie č.11 

Prítomní: 15 

Za: 15  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 11 

Rôzne 

K informácii komisie k hospodáreniu s majetkom diskutovali členovia komisie Farkašovský 

a Vibranský. Z diskusie vyplynulo odporúčanie podľa možností viac sprístupniť  športové 

plochy verejnosti. 

 

Hlavný kontrolór Ing Ľubomír Hudák informoval prítomných, že v NR SR už bol schválený 

spomínaný podiel na výnose DPFO pre samosprávne kraje na 30 %. 

 

 

K bodu  č.12 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


